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Protokoll styremøte 3-2019 

Møtet gjelder: Styremøte nr. 3/2019 i Sverresborg Hoops Basket 
Dato og tid: Tirsdag 9.4.2019, kl. 19.15-21.10 
Sted: Havstein Klubbhus 
  
Deltakere: Mathias Aarskog, Geir Schønberg, Karianne Osmundsvåg, Philip Mittet, 

Oddbjørn Devik, Ida Schanke, Tommy Geving og Ola Høeg. 
Forfall: Thor Inge Øvermo, Bjørn Åge Bergsjordet og Turid Schjølberg. 
Referent: Mathias Aarskog  
  

Saksliste 

Sak 3.1.19 Godkjenning av styreprotokoll. 

 Styreprotokoll for møte 12. februar 2019 ble godkjent. 

Sak 3.2.19 Daglig drift.    
    

Økonomi. Vi går over til nytt regnskapssystem Visma Eaccounting, som kan  
integreres med Klubbadmin og har digital registrering av bilag. 
Årshjul. Neste styremøte er mandag 20. mai kl 19.00. 
Rekruttering. Har søkt om treningstid i gymsal på Nyborg, Dalgård og Stavset skole for å  
forsøke å rekruttere spiller gjennom SFO på disse skolene neste sesong. 
Spillerutvikling. Mangler trener på Byåsen VGS etter at Nidaros Jets sine spillere reiste hjem.  
Spillerne får tilbud om egentrening med skuddmaskin hvis ingen andre melder seg. 
Politiattester. NIF får ikke gjennomslag fra politidirektoratet om at politiattest skal  
fornyes hvert tredje år. Vi må derfor konsentrere oss om at nye tillitsvalgte har dette fremover. 

   
Sak 3.3.19 Søknad om støtte fra GU04 til Lampe Cup i Stockholm. 
   

GU04 har fått invitasjon til Lampe Cup i Stockholm. Søker om støtte til dekning av  
påmeldingsgebyr og reisestøtte.  
Styret vedtok enstemmig å støtte laget med kr 3 000,- til betaling av påmeldingsgebyr.   

   
Sak 3.4.19 Fordeling av arbeidsoppgaver i styret 2019. 

Styrets arbeidsoppgaver ble gjennomgått og fordelt. Styret ønsker hjelp til å finne en  
dugnads/sponsorkomite. 
Mangler også en ansvarlig for opplæring av sekretariat. Styret mener lagkontaktene må  
gjøre dette fremover. Noen i klubben som føler seg kallet? 
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Sak 3.5.19 Eventuelt. 

  
Mathias orienterte om sakene som ble tatt opp på DSK.  
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